

Kuwait: 18/11/2021
Ref: 2138/2021

**To: Mr. Mohammad Saud Al-Osaimi
CEO - Bursa Kuwait**

Subject: Call for Nominations for Boubyan Bank's BOD Membership

Dear Sir,

Reference is made to the provisions of Chapter 4 of the Tenth Module of the Executive Bylaws of the Capital Markets Authority's Law, pertinent to "Disclosure of Material Information" and the mechanism of disclosure of the same.

Our bank would like to call for nominations for the membership of its board of directors during the upcoming 3-year term starting from the date of the general assembly meeting's resolution to elect board members as per the provisions of the Companies Law, the instructions and regulations of regulatory authorities, and the bank's Articles of Association. Interested shareholders may nominate themselves by submitting the relevant application assigned for this purpose, provided that candidates fulfill the terms and conditions required as per the Law, the relevant resolutions of the Central Bank of Kuwait, and the bank's Articles of Association.

Applications for nominations, along with all the required documents supporting the satisfaction of these conditions, shall be filed with the Board Secretary located at the bank's headquarters in Kuwait City (Mubarkiya, Mubarak Tower, 19th Floor) during the designated period to submit membership nominations' applications effective Thursday, November 18th 2021 through Thursday, December 2nd 2021 from 8:30 am to 1:30 pm.

We are pleased to attach the announcement of the call for nominations for Boubyan Bank's board membership, which has been published today in some local newspapers.

Best regards,


**Adel Abdul Wahab Al-Majed
Vice-Chairman and GCEO**



P.O.Box 25507
Safat 13116 Kuwait
Tel. (965) 2232 5000
Fax. (965) 2245 4263
Call Center (965) 1 82 00 82
C.R. 104042

ص.ب. 25507
الصفاءة 13116 الكويت

bankboubyan.com

نعمل باتقان

18/11/2021

إعلان

فتح باب الترشيح لعضوية مجلس إدارة بنك بوبيان

يعلن بنك بوبيان (ش.م.ك) عن فتح باب الترشيح لعضوية مجلس إدارته للدورة القادمة ومدتها ثلاث سنوات اعتباراً من تاريخ صدور قرار الجمعية العامة بانتخاب أعضاء المجلس وفقاً لأحكام قانون الشركات وتعليمات وقواعد الجهات الرقابية والنظام الأساسي للبنك.

فعلى من يرغب من السادة المساهمين الكرام في ترشيح نفسه أن يتقدم بطلب ترشيحه على النموذج المعد لذلك، على أن يكون طالب الترشيح مستوفياً الشروط والضوابط الواجب توافرها بموجب القانون وقرارات بنك الكويت المركزي ذات الصلة والنظام الأساسي للبنك.

وتقدم طلبات الترشيح مرفقاً بها كافة المستندات المطلوبة والمؤيدة لاستيفاء الشروط إلى أمانة سر مجلس إدارة البنك الكائن في مقر البنك بمدينة الكويت (منطقة المباركية - برج مبارك - الطابق التاسع عشر)، وذلك خلال الفترة المحددة لتقديم طلبات الترشيح للعضوية اعتباراً من يوم الخميس الموافق 2021/11/18 وحتى يوم الخميس الموافق 2021/12/2 من الساعة الثامنة والنصف صباحاً حتى الساعة الواحدة والنصف ظهراً.

للاستفسار، هاتف: 22325004

والله ولي التوفيق

رئيس مجلس الإدارة

إعلان

فتح باب الترشيح للأعضاء المستقلين بمجلس إدارة بنك بوبيان

يعلن بنك بوبيان (ش.م.ك) عن فتح باب الترشيح للأعضاء المستقلين بمجلس إدارته للدورة القادمة ومدتها ثلاث سنوات اعتباراً من تاريخ صدور قرار الجمعية العامة العادية باختيارهم وفقاً لأحكام قانون الشركات وتعليمات وقواعد الجهات الرقابية والنظام الأساسي للبنك.

فعلى من يرغب الترشح للعضوية المستقلة بمجلس إدارة البنك أن يتقدم بطلب ترشيحه على النموذج المعد لذلك، على أن يكون طالب الترشيح مستوفياً الشروط والضوابط الواجب توافرها بموجب القانون وقرارات وتعليمات بنك الكويت المركزي ذات الصلة والنظام الأساسي للبنك.

وتقدم طلبات ترشيح الأعضاء المستقلين مرفقاً بها كافة المستندات المطلوبة والمؤيدة لاستيفاء شروط تلك العضوية إلى أمانة سر مجلس إدارة البنك الكائن في مقر البنك بمدينة الكويت (منطقة المباركية - برج مبارك - الطابق التاسع عشر)، وذلك خلال الفترة المحددة لتقديم طلبات الترشيح للأعضاء المستقلين اعتباراً من يوم الخميس الموافق 2021/11/18 وحتى يوم الخميس الموافق 2021/12/2 من الساعة الثامنة والنصف صباحاً حتى الساعة الواحدة والنصف ظهراً.

للاستفسار، هاتف: 22325004

والله ولي التوفيق

رئيس مجلس الإدارة